
Hestøy         3.02.2021 

 

Møte i Austbø Blomsøy og Hestøy områdeutvalg. 

Kommunikasjonsnemd. 

Til stede: Finn Grønnevik, Birgit Øen Danielsen, Leif Inge Jakobsen, Susanne Helgesen 

Sak1 

Rutetilbud.  

Ser at det ikke blir endringer eksisterende rutetilbud. Vi synes det er merkelig at det ikke blir noen 
endringer da dette er ønskelig både fra oss og Herøy kommune. Skulle dagens rute vedvare ser vi det 
som svært nødvendig at A ruten kl 1605 og kl 1915 går innom Austbø på behov når B ruten 
kanselleres.  

Områdeutvalget stiller spørsmål ved med hvilken rett Boreal kan bestemme hvor stor fart fergene 
skal ha ved innseiling til fergeleie. Begrunnelsen for det er at dette forsinker rutene og selskapet 
opprettholder ikke rutetider. Likeledes dette med at fergene legger stilt ved 20 sekundmeter vind. Er 
dette avklaret med Fylket? 

 

Nye ruteforslag. 

Herøy Kommune har laget et nytt ruteforslag. Dette forslaget kan vi stille oss bak. Men i forslaget kan 
vi ønske oss prioritering på avgang Austbø kl 1000. Dette burde kunne la seg gjøre da Herøy har 
avgang kl 0930, kl 0945 og 1040. 

 

Sak 2  

Fastlandsforbindelse. 

I forbindelse med fastlandsforbindelse Herøy/ Dønna ser vi ikke Austbø er nevnt i noen forslag. Vi ser 
derimot at fergesambandet våres skal legges ned da dette blir en kostnad som legges i 
fastlandsforbindelsen. Det er også kommet oss for øret at det planlegges for at vi skal reise med 
ferge til Herøy, kjøre til Skorpa for igjen å ta ferge til Sandnessjøen. (Forslag lest i avisen). Uansett hva 
som vil skje i fremtiden er våres forbindelse til Søvik. Det kan ikke planlegges for at vi skal være nøtt 
til å reis igjennom to andre kommuner for å komme til eget kommunesenter.  

Vedlegger ruteforslag fra Herøy. 
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